
Motie (M17) ‘Meer bouwen, beter onderhoud’ 

De gemeenteraad van Groningen, in vergadering bijeen op 8 november 2023, besprekende de 
begroting 2024.

Constaterende dat:
- De VVD afgelopen jaren meermaals vragen heeft gesteld over de voortgang van de Held III 

bijvoorbeeld op 16 mei 2007. 
- Er in 2007 al een impasse was tussen de ontwikkelaar en de gemeente.
- De woningnood sinds 2007 flink is toegenomen. 
- Al ver voor 2007 werd er gesproken over De Held III. 
- Het BORG-niveau in Groningen niet voldoende is. 
- De per directe verkoop van alle gronden van De Held III de gemeente 3,25 miljoen euro 

oplevert.
- Het college voornemens is het BORG-niveau in de Noordelijke wijken naar voldoende te 

brengen.
- De totale kosten om het BORG-niveau overal naar voldoende te brengen 3,1 miljoen euro 

bedragen.

Overwegende dat:
- Veel bewoners zich erg storen aan de verrommeling van bijvoorbeeld het openbaar groen in 

hun wijk, buurt of dorp. 
- Iedereen het verdient om in ieder geval voldoende onderhoudsniveau in zijn of haar wijk, 

dorp of buurt te hebben.
- Door losliggende stoeptegels mensen met bijvoorbeeld een rolstoel of rollator gedwongen 

worden om op de weg te lopen. 
- De per directe verkoop van alle gronden van De Held III de impasse tussen de ontwikkelaars 

en de gemeente weg zal nemen.
- Door de impasse weg te nemen er eindelijk gebouwd kan worden op De Held III.
- Door De Held III te ontwikkelen de woningbouwdoelstellingen komende jaren wel gehaald 

kunnen worden. 

Verzoekt het college om:
- Om de gronden van De Held III per direct te verkopen en de opbrengsten te gebruiken om 

het BORG-niveau in 2024 naar voldoende te brengen in alle wijken, buurten en dorpen. 
- Om het BORG-niveau te evalueren en bij een hogere tevredenheid voor 2025 structurele 

middelen beschikbaar te stellen om het BORG-niveau op het niveau voldoende te houden.

En gaat over tot de orde van de dag.
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